
Z Á P I S 
o průběhu 2. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov, 

konaného dne 27. 5. 2020 v Bojanově 
        Starosta obce zahájil 2. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov (dále jen „zastupitelstvo “) 
v 18:03 hodin a všechny přivítal. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 

1) Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce úřadu 
městyse dle jednacího řádu a na internetových stránkách, a to nejméně sedm dní přede dnem 
konání zasedání, a dále konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je 
tedy usnášeníschopné. 
 

Přítomni: Milan Michálek, Iveta Pešková, Josef Mrtka, Jan Honzíček, Michal Secký, Jiří Kábele, Josef 
Honzíček 
Omluveni: Jan Tesař, Ondřej Sadílek 
Nepřítomni: - 
Zapisovatelem byla jmenována Iveta Pešková 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Josef Mrtka a Michal Secký, kteří vyslovili s návrhem souhlas. 
 
Hlasování: pro – 7, proti – 0 , zdržel se – 0  
 
Usnesení č. 1/1: 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání zastupitelstva městyse: 
Josefa Mrtku a Michala Seckého. 
 

2) Starosta přednesl návrh programu zasedání ke schválení. 
 

1. Technický bod 
2. Smlouvy 
3. Rozpočtová opatření 
4. Výběr dodavatele na výměnu oken ZŠ Bojanov 
5. Různé                             

 
Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.   
 
Usnesení č. 1/2 
Zastupitelstvo schvaluje navržený program zasedání zastupitelstva. 
 
Bod č. 2 
Smlouvy  
 

1) Starosta informal, že na Úřad městyse Bojanov byla doručena Smlouva o zřízení věcného 
břemene – služebnosti, č. IE-12-2006503/VB/1 Kovářov u Seče, rekonstrukce vedení NN,  která 
se týká věcného břemene umístění, provozování, opravování a udržování Zařízení distribuční 
soustavy na dotčených pozemcích ve vlastnictví městyse Bojanov v obci Kovářov a jedná se o 
následující pozemky: 85/46,85/6, 742/289, 818/2, 742/30, 742/3, 742/33, 65/7, 64/7, 734/5, 
734/1, 734/9, 739, 742/32, 34/6, 799/1, st. 63 a st. 21/2, všechny v k.ú. Kovářov u Seče. Za 
zřízení věcného břemene je jednorázová náhrada ve výši 32.000,- Kč.  
 

Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.           
   
Usnesení č. 2/1 
Zastupitelstvo s c h v a l u j e Smlouvu o zřízení věcného břemena – služebnosti, č. IE-12-2006503/VB/1 
Kovářov u Seče, rekonstrukce vedení NN a pověřuje starostu Milana Michálka podpisem předmětné 
smlouvy. 
 



2) Starosta informoval, že na Úřad městyse Bojanov byla doručena Smlouva o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-2019585/VB/01, Bojanov, 
Kovářov,ppč.85/62-knn, která se týká věcného břemene stavby zařízení distribuční soustavy - 
kabelového vedení NN a pojistkového pilíře na dotčených pozemcích ve vlastnictví městyse 
Bojanov v obci Kovářov a jedná se o následující pozemky: parc.č. 743/1, 85/50, 85/12 v k.ú. 
Kovářov u Seče. Starosta nechal hlasovat.  
 

Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.   
   
Usnesení č. 2/2 
Zastupitelstvo s c h v a l u j e  Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o 
umístění stavby č. IV-12-2019585/VB/01, Bojanov, Kovářov,ppč.85/62-knn a pověřuje starostu Milana 
Michálka podpisem předmětné smlouvy. 
 

3) Starosta informal, že na Úřad městyse Bojanov byla doručena žádost Pavla Černíka o pronájem 
nebytových prostor domu č.p. 5 v Bojanově - KS Na Záložně. Záměr nájemce je v daných 
prostorech provozovat kulturní a restaurační zařízení. Podmínky pronájmu jsou přiloženy 
v příloze, a to ve formě návrhu nájemní smlouvy. Záměr pronájmu prostor byl vyvěšen dne 
6.5.2020.  
Zastupitel Josef Honzíček požádal o předložení nájmení smlouvy. Zasedání bylo přerušeno 
v 18:11 hodin. V 18:12 hodin zasedání opětovně pokračovalo. Starosta navrhl hlasovat o bodě 
č. 2/3 na konci veřejného zasedání, s čímž zastupitelé souhlasili. 

 
Bod č. 3 
Rozpočtové opatření 
 
Rozpočtové opatření č. 2/2020 

Starosta informoval o rozpočtovém opatření č. 2/2020. Rozpočtová změna se týká úhrady 
výměny oken na budově ZŠ Bojanov, zvýšených výdajů za lesní hospodaření (kůrovcová 
kalamita) a navýšení prostředků na opravu komunikace. V příjmech byla částka povýšena na 
úseku pohřebnictví a komunálních služeb. Výdaje byly oproti schválenému rozpočtu povýšeny 
o částku 1.700.000,- Kč, schodek bude uhrazen finančními prostředky z rezervy z minulých let.    

 
Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.   
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo s c h v a l u j e rozpočtové opatření č.2/2020.  
 
 
Bod č. 4 
Výběr dodavatele na výměnu oken ZŠ Bojanov 
 
Starosta informoval, že Zastupitelstvo městyse Bojanov ve svém záměru na letošní rok schválilo 
pokračování ve výměně oken na budově ZŠ Bojanov. Z tohoto důvodu byly rozeslány nabídky s názvem 
akce „Výměna oken v Základní škole Bojanov – etapa č. V“. Na Městys Bojanov byly zaslány celkem 
3 nabídky, a to nabídka ze společnosti STAFI FINALIZACE STAVEB s.r.o., se sídlem Pardubice, 
Ostřešany, další ze společnosti PLASTOVÁ OKNA HEŘMANŮV MĚSTEC s.r.o. a poslední ze 
společnosti Oknar – Michal Dubský se sídlem Městec Králové. Ze společnosti STAFI FINALIZACE 
STAVEB s.r.o. byla přijata nabídka s částkou 599.901,06,- Kč s DPH, ze společnosti PLASTOVÁ OKNA 
HEŘMANŮV MĚSTEC s.r.o. byla přijata nabídka s částkou 524.129,80,- Kč s DPH a od firmy Oknar – 
Michal Dubský byla přijata nabídka s částkou 536.316,- Kč s DPH. Starosta navrhuje schválit nejlevnější 
nabídku od společnosti PLASTOVÁ OKNA HEŘMANŮV MĚSTEC s.r.o.. 
 
Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.   
   
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo s c h v a l u j e nabídku společnosti PLASTOVÁ OKNA HEŘMANŮV MĚSTEC s.r.o., na 
výměnu plastových oken v ZŠ Bojanov s názvem akce „Výměna oken v Základní škole Bojanov – etapa 
č. V“ s nabízenou částkou 524.129,80,- Kč s DPH a  p o v ě ř u j e starostu Milana Michálka podpisem 
smlouvy o dílo. 



Bod č. 5 
Různé 
 

1) Výjimka z počtu žáků v ZŠ Bojanov 
 
Starosta informuje o žádosti Základní školy Bojanov o povolení výjimky z počtu dětí. Ve školním roce 
2020/2021 by mělo navštěvovat školu cca 135 v 9 třídách. Minimální počet žáků pro školu je 17 žáků 
na třídu, celkem tedy 153. Rozdíl činí 18 chybějících žáků (roce 2019 chybělo 26 žáků).  

 
Hlasování: pro –7, proti –0, zdržel se –0.   

 
Usnesení č. 5/1 
Zastupitelstvo schvaluje žádost příspěvkové organizace Základní škola, Bojanov, okres Chrudim o 
povolení výjimky z nejnižšího počtu žáků pro školní rok 2020/2021.  
Městys Bojanov jako zřizovatel Základní školy, Bojanov, okres Chrudim povoluje výjimku z nejnižšího 
počtu žáků v souladu s § 23 odst.3 a 4 zákona č.561/2004 Sb. o předškolním, základním, středním, 
vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) a  v  souladu s ust. § 4 odst.1 vyhlášky č.48/2005 
Sb. o základním vzdělávání a některých náležitostech plnění školní docházky.  
Městys Bojanov schvaluje uzavření smlouvy se Základní školou, Bojanov, okres Chrudim na úhradu 
zvýšených výdajů na vzdělávací činnost školy, a to nad výši stanovenou krajským normativem. 
Zastupitelstvo pověřuje starostu Milana Michálka sepsáním a podepsáním výše uvedené smlouvy. 
 

2) Výjimka z počtu žáků v MŠ Bojanov 
 

Starosta informuje o žádosti od paní ředitelky z Mateřské školy Bojanov o povolení výjimky z počtu dětí. 
Ve školním roce 2020/2021 by mělo navštěvovat mateřskou školu maximálně 28 dětí, zvýšení počtu 
dětí však nesmí snížit kvalitu vzdělávací činnosti školy a zároveň musí být zajištěny podmínky 
bezpečnosti a ochrany zdraví.  

 
Hlasování: pro – 7,  proti – 0, zdržel se – 0. 

 
Usnesení č. 5/2 
Zastupitelstvo schvaluje žádost příspěvkové organizace Mateřská škola, Bojanov, okres Chrudim o 
povolení výjimky maximálního počtu dětí pro školní rok 2020/2021.  
Městys Bojanov jako zřizovatel Mateřské školy, Bojanov, okres Chrudim povoluje výjimku z nejvyššího 
počtu dětí do počtu 4 dětí v souladu s § 23 odst. 3 a 5 zákona č.561/2004 Sb. o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon).  

 
Bod č. 2. 
 

3) Starosta se dotázal zastupitelů, zda si dostatečně prostudovali nájemní smlouvu. Po kladné 
odpovědi nechal starosta hlasovat o uzavření nájemní smlouvy s panem Pavlem Černíkem o 
pronájmu nebytových prostor v Bojanově č.p. 5.  
 

Hlasování: pro – 7,  proti – 0, zdržel se – 0. 
   
Usnesení č. 2/3 
Zastupitelstvo s c h v a l u j e  pronájem obecních prostor v domě č.p. 5 v Bojanově“ Na Záložně“ panu 
Pavlu Černíkovi a dále Zastupitelstvo p o v ě ř u j e starostu Milana Michálka podpisem nájemní 
smlouvy. 
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva v 18:21 hod. 
 
 
V Bojanově dne 27.5.2020. 
 
………………………….                                  ……………………..……… ………………………………. 
 
Milan Michálek, starosta obce                                                    ověřovatelé zápisu 
 



 
Diskuze: 
 
- pan Kroutil z Bojanova – žádá o zavedení internetu do KS Bojanova z důvodu EET, 
- pan Pecina z Bojanova – žádá o navýšení kontejnerů na plasty a papír nebo požaduje zajištění 

častějšího odvozu, 
- paní Marečková z Kovářova – žádala o podání informace ohledně komunikace k jejímu domu, 
- pan Paulus z Kovářova – požádal, aby bylo zauvažováno o lepším přístupu k novým parcelám 

v Kovářově, protože současná komunikace nevyhovuje případnému příjezdu těžké techniky, 
- pan Paulus z Hůrky – požaduje opravu nádrže na Hůrce, 
- pan Blažek z Bojanova – se dotazoval na četnost odvozu plastů a dále požádal o zajištění nového 

sběrného místa u bytovek, 
- pan Secký z Bezděkova – požádal o údržbu sběrného místa v Bezděkově po odvozu skleněného 

odpadu, 
- pan Kroutil z Bojanova – jak má likvidovat větve, když na Sedliště je zákaz vjezdu, 
- pan Pecina z Bojanova – se dotazoval, kdo je odpovědný za nepořádek po těžbě dřeva, 
- pan Honzíček z Kovářova - vznesl podnět na skácení bříz na Mezném, 
- pan Honzíček z Holína – žádal o zajištění opravy vpusti v Kovářově u Donátů, 
- pan Blažek z Bojanova – vznesl podnět, zda by nebyla vhodná změna společnosti zajišťující 

odpadové hospodářství. 


